
KAJ VSE PRIČAKUJEJO KRAJANI POLJAN OD NOVO
IZVOLJENIH DELEGATOV

Predvolilna anketa
V dneh, ko časopisne stolpce polnijo najrazličnejše

vesti in izčrpna poročila o pripravah na letošnje voli-
tve v letu in o evidentiranju kandidatov, sem se z
beležnico v rokah podala proti Poljanski cesti, kjer
sem krajane KS Poljane, ki so sredi sončnega fe-
bruarskega dopoldneva hiteli po različnih opravkih,
pobarala o bližajočih se volitvah.

. Zanimalo me je, kaj menijo
o letošnjih spornladanskih vo-
litvah, kako si predstavljajo
delovanje in udejstvovanje
novo izvoljenih delegatov in
kaj pričakujejo od svojih
predstavnikov; kaj bi radi po-
ložili na srce ljudem, ki jim
bodo izrekli zaupnico. Iz pri-
jetriega kramlianja.z mimoi-
dočimi, ki so se radi odzvali
mojim vprašanjem, sem izlu-
ščila nekaj zanimivih utrin-
kov. .

Ana Š., gospodinja:
»O volitvah ne vem veliko,

ker nimam časa tičati v ,caj-
tengih', problemov, ki nas Po-
ljance žulijo, je pa kar precej.
Tako se na primer dan za
dnem zgražam nad nesnago
na živilskem trgu, ki s svojo
zanemarjenostjo kazi podobo
našega mesta celo ob sobotah
in ob nedeljah; pa preskrba z
najpomembnejšimi artikli bi
se morala tudi izboljšati.«
Rozalija V., obrtnica:

»Ja, preskrba šepa, preskr-
ba. Zanima me, kako lahko na
izboljšanje položaja vplivamo
tudi potrošniki sami. Ali ima-
jo sveti potrošnikov sploh še
kako besedo?«
Jasna T., dijakinja:

»Kaj pričakujem? Ja, da bi
se tudi pri nas malce .zmigali'
in nam preskrbeli malo več
zabave, brezplačne rekreacije
in poučnih predavanj in ek-
skurzij v okviru ZSMS!«
Tine B., elektrikar:

»Potrebovali bi več parkir-
nih prostorov okoli stano-
vanjskih stolpnic pa še kako
dodatno telefonsko govorilni-
co, saj tista na Ambroževem
trgu ne zadošča.«
Janja R., pletilja:

»Komunala šepa, komuna-
la. Odvoz in odlaganje smeti

je pri nas čisto ,na psu.' Siti
smo polivinilastih vrečk in
napolnjenih kontejnerjev, pa
tudi neočiščeni parki, pločni-
ki in okolica stanovanjskih
hiš nam niso ravno v ponos.«
Angela H., upokojeuka:

»Zavzemam se za boljšo
ureditev parkov in zelenic, za-
ščito sprehajališč in preusme-
ritev prometa zunaj mestnega
jedra. Obenem pa bi morali v
prihodnje več skrbi posvečati
tudi ostarelim in osamljenim
krajanom.«
Tamara B., profesorica:

»Ker me trenutno žuli pro-
blem otroškega varstva, že-
lim, da bi čimprej uredili ra-
zmere na tem področju, bodi-
si z razširitvijo zmogljivosti
W Z , ali pa z razmahnitvijo
zasebnega varstva v okviru
WZ.«
Tone Ž., mesar:

»Da bi bila preskrba boljša
in da ljudem po mesnicah ne
bi bilo treba gledati praznih
kavljev.«
Marjan N., študent:

»Da bi se sprostila in spre-
menila politika zaposlovanja
in da ne bi čez nekaj mesecev
kot diplomirani psiholog
ostal brez zaposlitve.«
Tanja Ž., uslužbenka:

»Da bi ljudje postali bolj za-
vedni in pripravljeni sodelo-
vati pri reševanju problemov
na ravni krajevnih skupnosti,
sieer se kljub odličnim dele-
gatom ne bo dalo kdo ve kaj
storiti.«

Tako meniio krajani KS Po-
ljane o bližajočih se volitvah,
delegatih in še zlasti o prak-
tičnih, vsakdanjih probleiruh,
za katere bomo s skupnimi
močmi morali prej ali slej tudi
sami najti ustrezno rešitev.
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